
 
 
Mede namens raadslid Johan Arentshorst de volgende vraag voor het vragen halfuurtje voor 
de komende raadsvergadering: 
 
De vraag over het geplande onderhoud van de Van Teylingenweg. Deze staat gepland voor 
het 3e en 4e kwartaal van dit jaar. De situatie van de weg is zeer slecht. De risico’s op 
ongelukken voor fietsers, wandelaars en zeker voor jeugdigen en kinderen zijn hoog. 
Fietsers moeten veel gaten in de weg laverend ontwijken. Als het donker is zien zowel 
automobilisten, wandelaars en fietsers bijna niets meer omdat de verlichting in slechte staat 
is en de belijning totaal ontbreekt.  
Mijn vraag is dan ook of de werkzaamheden in de eerste week van het 3e kwartaal kunnen 
beginnen. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Jan-Hubert van Rensen 

 


